
تحریم های  ردکا:  آرمان ملی- حسین 
ورزشی علیه تیم های باشگاهی و ملی و البته 
میزبانی های روسیه همچنان ادامه دارد این در 
حالی است که در مورد حمله به عراق و یمن هیچ 
فدراسیون جهانی کشور مهاجم را با محرومیت 

تنبیه نکرد!
 کنارگذاشتن تیم های روسیه 

فدراسیون جهانی فوتبال )فیفا( و اتحادیه 
فوتبال اروپا )یوفا( در بیانیه ای مشترک اعلام 
کردند که تیم های ملی و باشگاهی فوتبال روسیه 
از تمامی تورنمنت های فوتبالی کنار گذاشته 
می شوند. در این بیانیه آمده است: »در پی 
تصمیمات ابتدایی اتخاذشده توسط شورای فیفا 
و کمیته اجرایی یوفا که تدابیر دیگری را هم در 
نظر داشت، فیفا و یوفا تصمیم گرفتند که همه 
تیم های روسی - چه نمایندگان ملی یا تیم های 
باشگاهی - تا اطلاع ثانوی از شرکت در مسابقات 
فیفا و یوفا تعلیق می شوند. این تصمیمات توسط 
دفتر شورای فیفا و کمیته اجرایی یوفا که بالاترین 
ارگان های تصمیم گیری در هر دو نهاد هستند، 
گرفته شد. فوتبال در اینجا متحد است و با مردم 
آسیب دیده در اوکراین همبستگی کاملی دارد. 

روسای یوفا و فیفا امیدوارند که شرایط در اوکراین 
به صورت قابل توجه و سریعی بهبود یابد تا فوتبال 
مجددا محوری برای وحدت و صلح در میان مردم 
باشد.« مطابق قرعه کشی دور پلی آف مسابقات 
جام جهانی 2022 قطر در قاره اروپا، تیم ملی 
روسیه باید به مصاف تیم ملی لهستان می رفت و 
در صورت پیروزی در این بازی، مقابل برنده دیدار 
سوئد و جمهوری چک صف آرایی می کرد که همه 
این کشورها اعلام کردند حاضر نیستند برابر 

روسیه به میدان بروند. 
 خداحافظی با اسپانسر روسی 

یوفا از پایان همکاری خود با اسپانسر روسی 
مسابقات فوتبال اروپا خبر داد. این اتحادیه 
بعداز بیانیه مشترک با فیفا، پایان همکاری 
خود با شرکت روسی »گازپروم« را اعلام کرد. 
این شرکت که یکی از اسپانسرهای اصلی 
رقابت های فوتبال اروپا به شمار می رود، از سال 
2012 قرارداد همکاری با یوفا امضا کرد و مطابق 
گزارش رسانه های اروپایی، این قرارداد سالانه 40 
میلیون یورو ارزش دارد. در بیانیه اتحادیه فوتبال 
اروپا آمده است: »یوفا تصمیم گرفت به همکاری 
خود با شرکت گازپروم در همه مسابقات پایان 

دهد. این تصمیم بلافاصله لازم الاجراست و همه 
توافقات جاری از جمله لیگ قهرمانان اروپا، یورو 
2024 و مسابقات ملی اروپا را پوشش می دهد.« 

 اعتراض روس ها 
اتحادیه فوتبال روسیه به محرومیت تیم های 
روسی توسط فیفا و یوفا واکنش نشان داده و 
گفته است که به طورقطعی با این تصمیم مخالف 
است و هنوز می تواند این تصمیم را به چالش 
سرمربی  بوریس.ایگناتیف  همچنین  بکشد. 
سابق تیم ملی روسیه، به دنبال تصمیم فدراسیون 
جهانی فوتبال )فیفا( و اتحادیه فوتبال اروپا 
)یوفا( برای کنارگذاشتن تیم های باشگاهی 
و ملی روسیه از رقابت های بین المللی گفت: 
نظرم خیلی روشن است. شعار »فوتبال خارج از 
سیاست است« را که سال ها به آن پایبند بودیم، 

دیگر رد شده و بی معناست. تصمیم فیفا و یوفا 
غیرقابل قبول بود. 

 شعار
شعار »سیاست از فوتبال جداست« ظاهرا 
سرلوحه کار فیفاست و چه بسا کشورهایی 
که به دلیل دخالت دولتمردان آن در فوتبال 
با مشکلاتی مواجه شدند. بدون شک طرفدار 
جنگ بین هیچ کشوری نیستیم ولی تصمیمات 
متناقض فیفا در این خصوص ابهامات زیادی 
به وجود می آورد. سال هاست که رژیمی غاصب 
باعث آوارگی فلسطینی ها شده، عربستان در 
یمن مداخله نظامی کرده، سال های گذشته 
آمریکا به عراق و افغانستان نیز حمله کرده اما 
خبری از محرومیت تیم های ملی کشورهای 

متهاجم نیست. 

محرومیت تیم های ملی و باشگاهی »روسیه« 

سیاست یک بام و دو هوای فیفا! 
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دیدگــــــاه
بازی حساب شده پرسپولیس 

پرسپولیس برابر تیم باانگیزه و خوب »مس« نمایش 
مطلوبی را از خود ارائه داد و با عملکرد نمایش منطقی که در 
این بازی داشت موفق شد سه امتیاز ارزشمندی را به دست 
آورد و با توجه به تساوی استقلال برابر نساجی باردیگر 
فاصله اش را با صدر کاهش داد. در این دیدار پرسپولیسی ها 
منطقی و حساب شده بازی کردند و با گل زودهنگام از 
حریف خود پیش افتادند. انتظار می رفت پس از گل بچه ها 
حواس شان را بیشتر جمع کنند اما روی یک غافلگیری 
دروازه پرسپولیس باز شد. در ادامه تیم به خود آمد تا خیلی 
زود بازهم برتری را از آن خود کند و در نهایت با ارائه بازی 
حساب شده هم به گل دوم رسید و هم توانست در نیمه دوم 
گل سوم را به ثمر برساند و مسیر جبران را برای مسی ها سخت 
کند. نوسان و شرایط تیم ها در نیم فصل دوم زیاد می شود و 
پرسپولیس می تواند با حفظ روند خوب خود اختلاف باقی 
مانده را هم از بین ببرد. من از ماه ها قبل گفته ام و بازهم تاکید 
می کنم این تیم می تواند امسال هم قهرمان شده و ششمین 
جام متوالی را در لیگ برتر از آن خود کند. اگرچه عبدی در این 
دیدار دو گل ارزشمند را برای پرسپولیس به ثمر رساند و نقش 
ویژه ای در برتری و پیروزی تیم داشت اما هنوز تا رسیدن به 
روزهای ایده آل فاصله دارد. عبدی شم گلزنی زیادی دارد اما 
متاسفانه هنوز نتوانسته با بهره گیری از توانش در خط حمله 
تحرک خوبی را داشته باشد و او اگر این موضوع را حل کند 
به طور حتم شرایط بهتری را در پرسپولیس خواهد داشت. 
کمتر دیده شده امیری در دیداری عملکرد بدی داشته باشد 
و این روزها شاه مهره پرسپولیس محسوب می شود. بازی کم 
اشتباه و تقریبا بدون نوسان وحید می تواند اتفاق خوبی برای 
تیم گل محمدی باشد. نظم و انضباط تیمی پرسپولیس چه 
در درون زمین و چه در بیرون از مستطیل سبز به روند خوب 
این تیم کمک می کند و از این حیث از همه تیم های حال 
حاضر لیگ برتر از شرایط بهتری برخوردار است و این موضوع 
می تواند به پرسپولیس کمک کند تا باردیگر قهرمانی در 

لیگ برتر را به دست آورد. 

فارس: بهرام امیری مدیرعامل باشگاه هوادار در مورد 
مطرح شدن شایعاتی پیرامون جدایی رضا عنایتی در پایان 
فصل عنوان کرد: باید از کسانی که این شایعات را پخش 
می کنند سوال کنید. ما نه باهم مشکلی داریم نه حرفی رد 
و بدل شده، رضا عنایتی هر روز با من در تماس است. چه 
زمانی که خوب نتیجه نمی گرفت و چه الان که خوب نتیجه 
می گیرد هیچ صحبتی برای جدایی مطرح نبوده، همیشه 
به عنوان یک مجموعه خوب در کنار هم بودیم. مدیریت 
به رضا عنایتی اعتقاد دارد و او هم به مجموعه اعتقاد دارد. 
این حرف ها شایعاتی بیش نیست. وی در مورد حضور بابک 
مرادی در یک برنامه تلویزیونی و اینکه گفته می شود با توجه 
به ممنوع المصاحبه بودن بازیکنان هوادار، مرادی با کسر 
قرارداد جریمه خواهد شد، افزود: اجازه بدهید مدیریت باشگاه 
براساس قرارداد و آیین نامه تصمیم بگیرد. کمیته انضباطی 
باشگاه در این مورد تصمیم می گیرد و طبق قرارداد عمل 
می کند. شاید بابک مرادی از سرمربی یا مدیررسانه مجوز 
داشته، ما اینها را نمی دانیم. این مسائل باید در باشگاه و کمیته 
انضباطی بررسی شود. همان طور که در قراردادها بندهایی 
برای پاداش وجود دارد، بندهایی هم وجود دارد که بازیکن 
مکلف است در چارچوب حرکت کند. چون من اطلاعات 

دقیقی ندارم و نمی توانم اظهار نظر کنم. 

فوتبــالداخلــی

جمشیدشاهمحمدی
کارشناس فوتبال 

آرمان ملی: هفته بیستم لیگ برتر در حالی برگزار شد 
که تیم استقلال متوقف شد، اما پرسپولیس به برتری رسید 
تا به صدرجدول نزدیک شود. تقابل سپاهان و تراکتور هم 

برنده ای نداشت. 
 گزارش بازی ها 

نخستین دیدار هفته بیستم را تیم های تراکتور و سپاهان 
برگزار کردند و در پایان به تساوی رضایت دادند. در ادامه 
فجرسپاسی شیراز میزبان پیکان بود و دو تیم به تساوی 
یک بر یک دست پیدا کردند. تقابل نفت مسجدسلیمان و 
آلومینیوم اراک با تساوی بدون گل به پایان رسید. مصاف 

هوادار و فولاد خوزستان نیز برنده ای نداشت و دو تیم به 
نتیجه ای بهتر از تساوی صفر بر صفر دست یافتند. تیم 
ذوب آهن در اصفهان موفق شد با نتیجه 2 بر صفر پدیده 
را شکست داده و از بحران خارج شود. در دیگر دیدار دیگر 
گل گهر دو بر یک از سد تیم نفت آبادان گذشت. در یکی 
از بازی های حساس هفته بیستم لیگ برتر فوتبال تیم 
نساجی در ورزشگاه ثامن مشهد میزبان استقلال بود و 
جدال آنها با تساوی بدون گل به پایان رسید. در آخرین 
بازی هفته بیستم لیگ برتر فوتبال تیم پرسپولیس میزبان 
مس رفسنجان بود و موفق شد با نتیجه 3 بر یک حریف خود 

را شکست دهد. 
 صحبت یحیی 

یحیی گل محمدی پس از برتری 3 بر یک تیم فوتبال 
پرسپولیس برابر مس رفسنجان گفت: بازی را خیلی خوب 
شروع کردیم و به گل هم رسیدیم، اما گلی خوردیم که از 
نظر من خیلی گل بدی بود. دوست ندارم تیمم به این راحتی 
گل بخورد، اما این اتفاق رخ داد. وی افزود: در ادامه توانستیم 
کنترل بازی را در دست بگیریم و در نیمه دوم یکسری 
تغییرات سیستمی و نفراتی انجام دادیم. باید از بازیکنانم 
تشکر کنم که با مشکلات زیادی مواجه هستند و از باشگاه 
می خواهم به آنها رسیدگی کند. اگر صحبتی نمی کنند 
و حرفی نمی زنیم، دلیل این نیست که مشکلی نداریم. از 
باشگاه می خواهیم پیش از پایان سال مشکلات را حل کند و 

انتظار دارم که اتفاقات خوبی رقم بخورد.

تساوی »سپاهان« و »تراکتور« 

توقف »استقلال«، برد »پرسپولیس«

آرمان ملی: بحث اعزام 2 بازیکن تیم 
استقلال به خدمت مقدس سربازی روزهاست 
که مطرح شده و البته آبی های پایتخت این 
ایراد را در حالی قانونی نمی دانند که معتقد 
هستند این مسائل هجمه ای است برای اینکه 

شاگردان »مجیدی« قهرمان نشوند! 
  اعتراض یزدانی

سیاوش یزدانی، مدافع استقلال و تیم ملی 
که به علت اتمام معافیت موقت سربازی، از 
بازی در لیگ و تیم ملی محروم شده و به علت 
بسته شدن پنجره نقل وانتقالات هم نمی تواند 
به عضویت فجرسپاسی در آید و در لیگ یک 
هم قادر به بازی کردن نیست، در برنامه فوتبال 
برتر گفت: »در این چند وقت خیلی تحت 
فشار بودم. بنا به دلایلی مجبورم فعلا سکوت 
کنم. نمی توانم همه حرف ها را بزنم اما سعی 
می کنم مثل همیشه با صداقت حرف بزنم. 
من می دانستم که معافیت من چنین روزی 
تمام می شود. باشگاه )استقلال( هر روز به 
من می گفت مشکلت حل می شود و سرباز 
قهرمانی هستی. می گفتم یکماه دیگر بیشتر 
فرصت ندارم اما باشگاه می گفت حل می شود. 
من نمی دانستم که سهمیه سپاه هستم. باشگاه 
استقلال و مجیدی خیال من را راحت کرده 
بودند که مشکل حل می شود. اوضاع به حدی 
خراب بود که رفتم »پلیس به اضافه10« و دیر 
به تمرین رسیدم و آقای مجیدی گفت چرا دیر 
به تمرین آمدی و اجازه تمرین نداری. گفتم 
آقای مجیدی شرایطم بد است. به آقای آجورلو 
زنگ زدم و گفتم شرایطم اینطوری است 
اما ایشان حتی ناراحت شد که چرا پیگیری 
کردی وقتی که من می گویم مشکل حل 
می شود؟ گفتم اگر می گویی حل است، خیال 
من را راحت کن. احساس می کنم دعوایی بین 
استقلال و نظام وظیفه شروع شد که دود این 
ماجرا به چشم ما رفت. باشگاه خیال من را 
راحت کرده بود. من حتی تا امروز امیدوار بودم 
و با تیم به مشهد رفتم. در رختکن گفتم تکلیف 
من چیست؟ می گفتند تو را به فجرسپاسی 
داده ایم و سه ماهه به استقلال بر می گردی و 

بازی می کنی. پنج ماه است که چنین حرفی 
را به من می زنند. اگر قرار است سرباز شوم، 
زودتر می گفتند. چرا با آینده من بازی کردند؟ 
سیاوش یزدانی قربانی شد. با این شرایط 
آینده ام تباه می شود.« وی یادآور شد: »من 
نماینده همه فوتبالیست های تحصیل کرده 
بودم. به خاطر یک استوری خیلی راحت من 
را از کنکور محروم کردند. من می گویم یک 
اتفاقی برای من رخ داده است. من نماینده کل 
جوانان این مملکت هستم. به من دو ماه مهلت 
بدهند که در کنکور قبول شوم و به دانشگاه 
بروم. این دعوای سازمان نظام وظیفه و باشگاه 
استقلال بود.« یزدانی با خواهش از مسئولان 
نظام وظیفه و نهادهای دولتی افزود: »سر من و 
خانواده ام کلاه رفت. اصلا اشتباه شد. نمی دانم 
چه کسی اشتباه کرد. من دست کمکم را 
به سمت مسئولان دراز می کنم. قانون باید 
حامی یک جوان مفید باشد. من از قانون توقع 
دارم که از من حمایت کند. من شهروند مفیدی 
بودم. سربازی در این شرایط برای من مقدس 
نیست چون به آینده من آسیب می زند.« 
او ادامه داد: »من الان حقم را از چه کسی 
بگیرم؟ باور نمی شود بعداز این همه زحمت به 
چنین روزی افتادم. خیلی سخت است که هم 
فوتبالیست شوید و درس هم بخوانید. امیدوارم 

به من کمک کنند.« 

 نظر سازمان وظیفه عمومی 
حسین زاهدی، معاون اجتماعی سازمان 
وظیفه عمومی در برنامه تلویزیونی فوتبال برتر 
درباره شرایط محمدحسین مردامند و سیاوش 
یزدانی، مدافعان باشگاه استقلال که به علت 
اتمام معافیت موقت خود از بازی در مسابقات 
لیگ برتر محروم شده اند، گفت: تاریخ اعزام این 
عزیزان مشخص است و باید از طریق یگان های 
خود اعلام حضور شوند اما تا به حال اعلام 
حضوری صورت نگرفته است. البته گفته شد 
که آقای مردامند به یگان خود معرفی شده اما 
ملاک سایت سازمان وظیفه عمومی است که 
این اتفاق رخ نداده است. وی ادامه داد: چون در 
موعد مقرر این 2 عزیز در یگان خود حضور پیدا 
نکرده اند، مشمول غایب محسوب می شوند. 
قانون یکسری محرومیت ها را هم مدنظر 
داشته است. آنها نمی توانند هیچگونه اشتغالی 
از جمله فوتبال بازی کردن داشته باشند. با 
شرایطی که عرض کردم، غایب هستند و اجازه 
فعالیت ندارند؛ مگر اینکه با غیبت به یگان های 
خود معرفی شوند و به فعالیت ورزشی خود 
ادامه دهند و در ادامه یگان می تواند تصمیم 
بگیرد در کدام قسمت از سربازهای خود 

استفاده کند. 
 پاسخ حقوقی باشگاه! 

سمیعی معاون حقوقی باشگاه استقلال در 

خصوص آخرین وضعیت مرادمند و یزدانی 
به »تسنیم« گفت: معاون اجتماعی سازمان 
وظیفه عمومی گفته که در آبانماه به مدیرعامل 
و باشگاه استقلال اعلام کرده اند از نیم فصل 
دوم امکان فعالیت ورزشی یزدانی و مرادمند 
امکان پذیر نیست. بنده شهادت می دهم این 
موضوع به اطلاع باشگاه استقلال نرسیده 
است.  ای کاش ایشان توضیح می داد چگونه 
و به چه طریقی به استقلال اعلام شده است. 
سمیعی در واکنش به اظهارات معاون اجتماعی 
سازمان وظیفه عمومی که گفته یزدانی و 
مرادمند به دلیل غیبت از فعالیت در باشگاهی 
و ملی محروم هستند، افزود: این مقام محترم 
توضیح نداد چرا این 2 بازیکن نمی توانند 
از ظرفیت های قانونی استفاده کنند. اصلا 
دوست نداشتیم در خصوص اظهارات مقامات 
سازمان وظیفه عمومی صحبت کنیم، این 
برخلاف میل باشگاه استقلال است. باشگاه 
برای سازمان وظیفه عمومی احترام قائل است 
و تنها صحبت ما ماده قانونی است و هیچوقت 
بحث بی ادبی به این سازمان نیست. سمیعی 
اظهارداشت: یکی از علت های هجمه ها از 
سوی برخی  به غیر از کسانی که به طور سنتی 
با استقلال مخالفت دارند، این است که آنها 
به درستی تشخیص داده اند مربی جوان، 
باسواد و محبوب می خواهد به قهرمانی برسد 
و دوره قهرمانی های متعدد با مجیدی فرا 
خواهد رسید. این افراد به نحوی می خواهند 
جلوی مجیدی را بگیرند. هماهنگی بی نظیری 
بین مجیدی و آجورلو وجود دارد. ما بی ایراد 
نیستیم ولی مجیدی در مسیر کارشکنی ها 
قرار دهد. باشگاه استقلال هر روز با یک بحران 
و مشکل روبه رو شده به طوری که در وضعیت 
اضطراری به سر می بریم و وضعیت عادی 
نداشته ایم و شاهد اتفاقات عجیب و غریب 
هستیم. نمونه اش اتفاق قبل از بازی با نساجی 
مازندران )بحث عدم مجوز بازی »یامگا« و 
»ژستد«(. اعتقاد داریم استقلال با مجیدی 
قهرمان می شود و به قول سرمربی استقلال به 

اینها »بباز« نیستیم. 

هاجر دباغی؛ بازیکن تیم فوتبال زنان ایران 
و سپاهان در آخرین دیدار باشگاهی تیمش 
توانست به رکورد 101 گل باشگاهی دست 
پیدا کند. وی در این خصوص و البته برنامه 

آینده اش صحبت کرد. 
تیم  عملکرد  درخصوص  نظرتان 

سپاهان چیست؟
بازی آخر ما در نیم فصـــــل مقابل کیان 
نیشابور بود که با پیروزی پشت سر گذاشتیم. 
به طورکلی از نظر فنی، فوتبال خوبی ارائه 
دادیم اما نتیجه گیری آن طورکه می خواهیم 
نشد. در بازی های حساس فوتبال خوبی 
از خود نمایش دادیم اما در نتیجه گیری 
ضعیف بودیم. در بازی مقابل ذوب آهن 4نفر 
از بازیکنان اصلی تیم مصدوم بودند که بر 
نتیجه نگرفتن تاثیر گذاشت. با این وجود در 
همان بازی نیز از نظر فوتبالی تیم برتر زمین 

بودیم؛ اما سه امتیاز برای ما کسب نشد. 
 نظرتان درباره وضعیت داوری در 

لیگ زنان چیست؟
در بازی های نیم فصل اول، لیگ داوری 
بر نتایج تاثیرگذار بود و باید فکری به حال 
وضعیت داوری کرد. در بازی مقابل سیرجان، 
داوری کاملا در نتیجه تاثیرگذار بود و پنالتی 
صددرصدی ما را نگرفت و بلافاصله تیم ما گل 
خورد. همین طور در دیدار مقابل ذوب آهن نیز 
گل صحیح من را آفساید اعلام کردند و فیلم 

آن هم پخش شد.
 از عملکرد خودتان راضی هستید؟

انتظار بیش از این را از خودم دارم. با اینکه 
توانستم به 101 گل باشگاهی برسم اما 
انتظارم از خودم خیلی بیشتر بود. امیدوارم 

بیشتر و بهتر گل بزنم. 
رقابت ها  پایان فصل  تا   هدفتان 

چیست؟
هدف اصلی ام قهرمانی با تیم محبوبم 
سپاهان و لژیونر شدنم در یک لیگ خوب 

اروپایی است. سال دیگر لژیونر خواهم بود. 
 دوست دارید در چه تیمی بازی 

کنید؟
از بچگی طرفدار »بارسا« بودم و دوست 
دارم برای این تیم بازی کنم. باید پله پله شروع 
کرد، اگر راه ها پیش  رویم بسته نباشد، سال 
آینده لژیونر خواهم بود اما بگذارید تیم ها 
و پیشنهادات لیگ ها سورپرایز باشد. در 
یابان لیگ به پیشنهادات رسیدگی می کنم 
و درحال حاضر تمرکزم روی لیگ و سپاهان 
است. پیشنهادهای زیادی از کشورهای اطراف 
داشتم اما به نظر من لژیونرشدن به هر قیمتی 
درست نیست. منتظرم اتفاقی خوبی رخ بدهد؛ 
کشور و لیگ باید در حدی باشد و مرا مجاب 

کند تا از باشگاه بزرگ سپاهان جدا شوم. 

گفـــتوگـــو

مجازات شدید برای والیبال ارومیه 
ایسنا: باشگاه والیبال شهرداری ارومیه در 
سال 13۹۵ با لئوبومیر.تراویسا مربی سرشناس 
صربستانی و پسرش دراگان.تراویسا به توافق 
رسید اما مشکلات مالی و کسب نتایج نامطلوب 
باعث شد این مربی صربستانی به همراه پسرش 
زودتر از نیم فصل ارومیه را ترک کنند. مدتی 
بعد و در حالی که هواداران والیبال و مسئولان 
باشگاه منتظر بازگشت تراویسا بودند، او از 
باشگاه شهرداری ارومیه شکایت کرد و خواستار 
پرداخت غرامت از سوی این باشگاه شد. با طرح 
این شکایت در فدراسیون جهانی والیبال، 
باشگاه شهرداری ارومیه تا زمان مطالبه پرداخت 
تراویسا از حضور در مسابقات بین المللی محروم 
 world of volley شد. حال رسانه اروپایی
به این موضوع پرداخته و نوشت: نبرد پدر و پسر 
مقابل باشگاه ایرانی تیم شهرداری ارومیه برای 
به دست آوردن آنچه متعلق به آنهاست، حتی با 
گذشت بیش از ۵ سال نیز به پایان نرسیده است! 
ارومیه ای ها از سوی FIVB از فعالیت های 
بین المللی محروم شدند. نایب قهرمان فعلی 
والیبال ایران که در این فصل در مسابقات 
قهرمانی کشور از پلی آف حذف شد، پیش از 
این در سال 201۹ به دلیل پرداخت نکردن 
معوقات سرمربی سابق خود و پسرش بابت به 
خدمت گیری آنها در فصل -1۷ 201۶ محروم 
شده بود. با این حال، اکنون FIVB مجازات 
شدیدتری را اعمال کرده است. محرومیت به 
این معنی است که ارومیه نمی تواند در مسابقات 

قهرمانی باشگاه های آسیا 2022 شرکت کند.

خارجازمستطیلسبز

هاجر دباغی:  
دوست دارم 

در »اروپا« 
لژیونر شوم

خـــبر
»سانگ« سرمربی کامرون شد

وزیر ورزش کامرون گفت که ریگوبرت.
سانگ ستاره سابق تیم ملی کامرون به عنوان 
سرمربی تیم ملی کامرون و جایگزین تونی 
کونسیکائو انتخاب شد. کونسیکائو، کامرون را 
به مرحله پلی آف مقدماتی جام جهانی رساند 
و آنها را در ماه گذشته و در جام ملت های 
آفریقا به مقام سوم رساند. نارسیس موئل 
کامبی وزیرورزش کامرون اظهارکرد: پل.بیا، 
رئیس جمهور کامرون به فدراسیون ملی 
فوتبال دستور داده است که این وظیفه را به 
»سانگ« مدافع سابق لیورپول واگذار کنند. 
کامبی در بیانیه ای گفت: براساس دستورات 
عالی رئیس جمهوری آقای آنتونیو کونسیکائو 

برکنار و ریگوبرت سانگ جایگزین او شد. 

بازیکن آبی ها اعتقادی به مقدس بودن سربازی ندارد 

استقلال و »یزدانی« طلبکار نظام وظیفه شدند! 

      تماشا
سرمربی تیم فوتبال رُم شاگردانش را تا ورزشگاه 
خانگی تیم اسپتزیا همراهی کرد اما برای تماشای بازی آنها 
وارد ورزشگاه نشد. مورینیو به دلیل محرومیت و از داخل 

اتوبوس، پشت درهای ورزشگاه، بازی رُم را تماشا کرد.

      انتقاد به خاطر طارمی
رسانه انگلیسی به دلیل عدم جذب طارمی در پنجره 
زمستانی به شدت از آرسنال انتقاد کرد. رسانه hitc در 
گزارشی به انتقاد از سران آرسنال پرداخت که چرا در 

زمستان »مهدی طارمی« را جذب نکرده اند. 

              تبریک
سیدجلال حسینی پس از پیروزی پرسپولیس برابر 
مس رفسنجان در پیامی تولد برانکو را به پروفسور 
سرخ ها تبریک گفت. برانکو که گفته می شد چند 

پیشنهاد دارد اعلام کرده فعلا به ایران بازنمی گردد. 

ت
شــ

سنو
عک

  سرمربی منچسترسیتی از خرید گران قیمت تابستانی 
خود حمایت کرد. در پنجره نقل وانتقالات تابستانی باشگاه 
منچسترسیتی »جک.گریلیش« را با قیمت 100 میلیون 
پوند از استون ویلا خریداری کرد تا گران ترین خرید تاریخ 
بازیکنان انگلیسی را رقم زند. گریلیش که در استون ویلا و 
تیم ملی انگلیس، نمایشی عالی از خود به ثبت رسانده بود، در 
منچسترسیتی نتوانست در میان دیگر ستارگان تیم نمایشی 
مثبت از خود نشان دهد و به یک نیمکت نشین بدل شد. 
گریلیش در خصوص عدم درخشش خود اظهارکرد: به نظرم 
مهم ترین چیز آمار گلزنی و پاس گل است که من سعی 
دارم بهتر و بهتر شوم و آمارم را بهبود بخشم. با اینکه ستاره 
انگلیسی از بهترشدن آمار صحبت کرد ولی گواردیولا نظری 
مخالف داد و اظهارنظری جالب کرد. سرمربی منچسترسیتی 
گفت: شاید او خیلی به رسانه ها و چیزی که مردم می گوید 
توجه می کند. غلط است که نمایش یک بازیکن با آمار 
سنجیده شود. او نمایشی مثل دوران استون ویلا را دارد. 
توپ در زمان های بسیاری در اختیار اوست که باید مورد 
توجه قرار گیرد. گریلیش این شانس را داشت که در مقابل 
کریستال پالاس در 20 دقیقه پایانی 3 گل بزند ولی این 
اتفاق رخ نداد و قطعا در ادامه این آمار به ثبت خواهد رسید. 
گواردیولا تصریح کرد: ما گریلیش را نخریدیم که برای ما 4۵ 
گل بزند. سرمربی منچسترسیتی در ادامه به تحسین بازیکن 
خود پرداخت و مدعی شد که این بازیکن بسیار خوب با تیم 
سازگار شده و کاملا می داند چگونه بین خطوط حرکت کند و 
به عمق بزند. او می تواند در فضاهای کم، توپ را از آن خود کند 
و با سرعت بالای پاهای خود، دریبل های خوبی برای حمله تیم 
رقم زند. منچسترسیتی در حال حاضر با ۶۶ امتیاز صدرنشین 

لیگ برتر انگلیس است.

بیــنالمــلل


